
Donderdag 3 september 2015.

Enkele vragen over het hondenuitrenveld beleid bij het agendapunt  rondvraag in de commissie 
Ruimte van dondedag 3 september 2015.

Vooruitlopend op de hernieuwde discussie over het Hondenuitrenveld beleid in oktober 2015  heeft 
de fractie van LijstvanderDoes nu reeds de volgende vragen over de twee uitrenplekken in de wijk 
Schilderskwartier.

1. Vanmorgen is door mij geconstateerd dat de situatie bij de uitrenvelden aan de Hobbemastaat en 
de Vindent van Goghlaan ongewijzigd is ten opzichte van de situatie in mei 2015, ondanks 
toezeggingen van wethouder De Weger om daar wijzigingen in aan te brengen.Waarom is hier nog 
niets veranderd en wat waren de resultaten van de beloofde gesprekken met omwonenden welke 
zouden gevoerd worden in de maand mei 2015.
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